



Mighty Brokerage (Asia) Limited

敏哲証券有限公司

Application for Real Time Quote Service Plan

实时报价申请表

Please return your completed form by mail to Customer Service Department, Shop 68-70, Manor Centre, 218 Fuk Wing Street, Kowloon or by fax (852) 2655 7033. Your request will be processed within 5 working days upon our receipt of your form. For enquiries, please do not hesitate to contact us at (852) 2655 7011.

请将已填妥的表格邮寄至九龙福荣街 218 号美居中心地下 68-70 号铺或传真至 (852) 2655 7033 客户服务部。本公司将在收到此表格后五个工作日内处理阁下的申请。如有查询, 请致电 (852) 2655 7011 与客户服务部联络。

Account Name 账户名称 _____

Account Number 账户号码 _____

Date 日期 _____

I/We hereby write to apply for:

本人/吾等现向 贵公司申请:

- | | | |
|--------------------------|--|---------------------------------------|
| <input type="checkbox"/> | Megahub – PowerTicker (Streaming)
天汇财经 – 实时串流股票报价服务 | Monthly Charges HKD 380
月费 HKD 380 |
| <input type="checkbox"/> | Megahub – PowerTicker (SnapShot)
天汇财经 – 实时点击股票报价服务 | HKD 0.1 per click
每次点击 HKD 0.1 |
| <input type="checkbox"/> | ETNet (IQ Streaming)
经济通 – 实时串流股票报价服务 | Monthly Charges HKD 390
月费 HKD 390 |

Terms and Conditions 条款及细则

- Payment of real time quote service plan must be paid in advance. The fee of real time quote service plan is charged on a calendar month basis and will be debited from your account the last working day of the month. Should there be insufficient fund in your account on due date, our company reserves the right to terminate your access at any time without further notification.
阁下必须预缴下月的实时报价服务计划服务费。实时报价服务计划的服务费是以一个历月计算, 并于月底最后一个工作天直接于阁下户口内收取。如逾期未能缴付有关费用, 本公司有权终止阁下之登入权限, 而不作另行通知。
- To terminate the real time quote service plan, you have to notify us at least 5 working days before the end of the month and it will be effective on the first day of the following month onwards.
阁下欲终止使用实时报价服务计划必须于月底前最少五个工作天前通知, 并于下一个月份首天生效。
- The real time quote service plan is provided by suppliers. Subscribers are responsible for the risks of using the information provided. We shall not be liable for any loss or damage arising from any inaccuracies or omissions.
实时报价服务计划由供货商提供。用户须自行承担使用实时报价服务计划之内容的风险。资料如有错漏而令阁下蒙受损失, 本公司概不负责。
- Mighty Brokerage (Asia) Limited reserves the right to adjust the fee of the service, introduce new fees or amend any terms and conditions of this application form without further notification.
敏哲証券有限公司保留随时修改服务费用、或推出新的服务费用或修订本协议的条款的权利而无需另行通知。

Client Signature

客户签署: _____

A.E. / Agent Signature

客户主任 / 代理人签署: _____

For official use only	Remarks		
Signature checked by	Inputted by	Checked by	Approved by